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Abstract (en)
[origin: CA3000496A1] The invention relates to a method for controlling a rotary screw compressor, having at least a first and a second air-end,
wherein both air-ends are driven separately from one another and speed controlled. According to the invention, the following steps are carried out:
detection of a volume flow taken at the outlet of the second air-end; adjustment of the rotational speed of both air-ends, when the removed volume
flow fluctuates in a range between a maximum value and a minimum value; opening of a pressure-relief valve, if the volume flow falls below the
minimum value; and reduction of the rotational speed of at least the first air-end to a predetermined idling speed (V1L) to reduce the volumetric
flow delivered by the first to the second air-end. The invention also relates to a compressor with a rotational screw compressor, comprising at least
a first and a second air-end, wherein both air-ends are powered separately and speed controlled, and wherein a control unit is provided, which is
configured to carry out the aforementioned method.

Abstract (de)
Die Offenbarung betrifft ein Verfahren zur Steuerung eines Schraubenverdichters mit mindestens einer ersten und einer zweiten Verdichterstufe,
wobei beide Verdichterstufen getrennt voneinander und drehzahlregelbar angetrieben sind. Offenbarungsgemäß werden folgende Schritte
ausgeführt: Erfassen eines am Ausgang der zweiten Verdichterstufe abgenommenen Volumenstroms; Anpassen der Drehzahl beider
Verdichterstufen, wenn der abgenommene Volumenstrom in einem Bereich zwischen einem Maximalwert und einem Minimalwert schwankt; Öffnen
eines Abblasventils, wenn der Volumenstrom den Minimalwert unterschreitet; Reduzieren der Drehzahl mindestens der ersten Verdichterstufe auf
eine vorbestimmte Leerlaufdrehzahl (V1 L ), um den von der ersten an die zweite Verdichterstufe gelieferten Volumenstrom zu reduzieren. Die
Offenbarung betrifft auch einen Kompressor mit einem Schraubenverdichter, der mindestens eine erste und eine zweite Verdichterstufe umfasst,
wobei beide Verdichterstufen getrennt voneinander und drehzahlregelbar angetrieben sind, und wobei eine Steuereinheit vorgesehen ist, welche zur
Ausführung des vorgenannten Verfahrens konfiguriert ist.
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